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INTERPELACJA 
w sprawie podjęcia rozmów z Ministerstwem Obrony Narodowej w zakresie 

zagospodarowania zamkniętego basenu w budynku plywalni przy ul. Wojska Polskiego 2 
w Suwałkach 

Składam interpelację w sprawie potrzeby nawiązania kontaktu z przedstawicielami 
Ministerstwa Obrony Narodowej w zakresie możliwości wykorzystania przez Polskie Wojsko 
zamkniętego basenu kąpielowego zlokalizowanego przy ul. Wojska Polskiego 2 w Suwałkach. 

Zwracam się z prośbą o rozeznanie możliwości, by żołnierze 14 Suwalskiego Pułku 
Przeciwpancernego im. Marszałka J. Piłsudskiego oraz okolicznych jednostek wojskowych 
zlokalizowanych w najbliższym rejonie, jak również planowanych do utworzenia m.in. w 
Augustowie, Olecku, czy Grajewie mogliby korzystać z takiej bazy sportowej. 

Wskazać należy, iż pływalnia OSIR jest zamknięta, nie służy nikomu i oczekuje na 
decyzję, co do jej przyszłości. Brak decyzji o remoncie powodować będzie, że obiekt z dnia na 
dzień będzie podupadać, by ostatecznie stać się ruiną, na co samorząd nie może sobie pozwolić. 

Obecnie trwa przebudowa basenu w Szkole Podstawowej nr 10 i wydaje się być mało 
prawdopodobnym, by udało się zainwestować kilkanaście kolejnych milionów złotych na 
przywrócenie do funkcjonowania trzeciego w mieście basenu, którym jest zamknięty obiekt. 

Interpeluję więc o rozpoczęcie rozmów z przedstawicielami Wojska Polskiego, by szukać 
rozwiązania umożliwiającego pozyskanie przez armię (w formie przez Prezydenta Miasta 
uzgodnionej) obiektu sportowego na potrzeby żołnierzy, których w Suwałkach i regionie 
przybywa, a także na oddalenie problemu przed którym stanął samorząd. 

Aktualnie wskazany budynek jest przekazany w trwały zarząd na rzecz Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Suwałkach, a zatem - oczywiście jeśli organ wykonawczy Miasta Suwałki nie będzie 
miał przeciwwskazań w tym przedmiocie - możliwe jest zastosowanie przepisu art. 43 ust. 2 pkt 3 
ustawy o gospodarce nieruchomościami. Niezależnie od formy dysponowania obiektem, zawsze 
będzie on funkcjonował w naszym mieście i będzie mógł służyć celom sportowym, jeśli będzie 
czynny. 

Pozwolę sobie przypomnieć, że z naszego miasta mamy dwóch parlamentarzystów, którzy 
pracują w Komisji Obrony Narodowej, zaś z Augustowa pochodzi Podsekretarz Stanu w 
Ministerstwie Obrony Narodowej. Wierzę, że możemy liczyć na ich wsparcie i pomoc w dotarciu 
do osób funkcyjnych i umożliwieniu podjęcia wiążących rozmów. 
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